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Zápisnica OZ č. 12/2010 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, ktoré sa konalo 

26. októbra 2010, t.j. v utorok o 18,00 hodine na OcÚ Vlčkovce 

  
Prítomní:  6  poslancov  z  celkového  počtu  9, hlavná  kontrolórka, zapisovateľka (viď. prezenčná listina) 
 

Neprítomní :  Veronika Krajčovičová, Mária Madarová, Ing. Peter Uhrovič 
 

Overovatelia +  návrhová komisia : Vladimír Pikna, Ing. Jana Poláková  
 

 

Program:    

 1. Otvorenie, voľba overovateľov a návrhovej komisie 

 2. Vyuţívanie detského ihriska v areáli ZŠ s MŠ verejnosťou 

 3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach základnej školy   

     a materskej školy v šk. roku 2009/2010 

 4. Riešenie stavu komunikácie v „Papučkovej ulici“ 

 5. Stanovenie priorít v plnení úloh zástupcu starostu 

 6. Návrh rozpočtových opatrení 

 7. Správa hlavnej kontrolórky o vykonaných kontrolách 

 8. Ţiadosti občanov 

 9. Inventarizácia majetku obce 

 10. Informácie o Farme Majcichov a.s. 

 11. Rôzne 

 12. Diskusia 

 13. Záver 

  
 

1. Otvorenie, voľba overovateľov a návrhovej komisie 
 

Zasadnutie OZ otvorila a viedla zástupkyňa starostu Ing. Sabína Klačová. Na úvod privítala všetkých 

prítomných, skonštatovala, ţe je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a zasadnutie je 

uznášaniaschopné.  Za navrhovateľov a overovateľov zápisnice navrhla  p. Vladimíra Piknu a Ing. Janu 

Polákovú. 
 

Hlasovanie:       prítomní :  5              za:  5              proti:  0            zdrţal sa:  0           neprítomní : 4   
   

      Za :                 Mgr. A. Caban, V. Ginga, Ing. S. Klačová, V. Pikna, Ing. J. Poláková 

      Proti :                    -    

      Zdrţal sa:              - 

      Neprítomní:    T. Bartoš, V. Krajčovičová, M. Madarová, Ing. P. Uhrovič 

 

Ing. Sabína Klačová oboznámila prítomných s programom zasadnutia. Poslancami obecného 

zastupiteľstva neboli navrhnuté ţiadne zmeny v programe.  
 

Hlasovanie:       prítomní :  6               za:  6              proti:  0            zdrţal sa:  0           neprítomní : 3     
 

      Za :                 T. Bartoš, Mgr. A. Caban, V. Ginga, Ing. S. Klačová, V. Pikna, Ing. J. Poláková 

      Proti :                    -    

      Zdrţal sa:              - 

      Neprítomní:    V. Krajčovičová, M. Madarová, Ing. P. Uhrovič 

 

  

2. Vyuţívanie detského ihriska v areáli ZŠ s MŠ verejnosťou 
 

Ing. Sabína Klačová informovala prítomných o zasadnutí Rady školy, na ktorom bola prerokovaná aj 

moţnosť vyuţívania detského ihriska v areáli ZŠ s MŠ verejnosťou a zároveň konštatovala, ţe pri osobnej 

ohliadke zariadenia detského ihriska zistila, ţe zariadenia ihriska nie sú v dobrom stave. Rada školy dala 

zamietavé stanovisko k vyuţívaniu detského ihriska verejnosťou. Prítomná Mgr. Petra Slíţová poverená 

zastupovaním riaditeľa školy konštatovala, ţe pieskovisko v areáli objektu nespĺňa základné poţiadavky 

zákona č. 355/2007 Z.z. o ochrane, podpore a rozvoji verejného zdravia, podľa ktorého fyzická osoba – 

podnikateľ a právnická osoba, ktoré prevádzkujú zariadenia pre deti a mládeţ sú povinné zabezpečiť 
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pravidelné čistenie a udrţiavanie vonkajších i vnútorných priestorov zariadenia pre deti a mládeţ tak, aby 

tieto nepredstavovali riziko v dôsledku ich mikrobiálneho znečistenia a dodrţiavať najvyššie prípustné 

mnoţstvo mikrobiálneho a iného znečistenia pôdy v pieskoviskách.   
 
 

UZNESENIE č. 75/2010 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 26.10.2010 
 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

nedoporučuje vyuţívanie detského ihriska v areáli Základnej školy s materskou školou verejnosťou. 

 

Hlasovanie:       prítomní :  6               za:  5              proti:  0            zdrţal sa:  1           neprítomní : 3     
 

      Za :                 T. Bartoš, V. Ginga, Ing. S. Klačová, V. Pikna, Ing. J. Poláková  

      Proti :                    -    

      Zdrţal sa:       Mgr. A. Caban 

      Neprítomní:    V. Krajčovičová, M. Madarová, Ing. P. Uhrovič 

 

 

3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach základnej školy a materskej 

školy v šk. roku 2009/2010 
 

Základná škola s materskou školou Vlčkovce v súlade so zákonom č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe 

v školstve a školskej samospráve predloţila obci ako zriaďovateľovi na schválenie Správu o výchovno-

vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach základnej školy a materskej školy v šk. roku 

2009/2010. Správu za základnú školu vypracovala Mgr. Carmen Delinčáková a za materskú školu p. 

Helena Štefunková. Správa bola prerokovaná na zasadnutí Rady školy dňa 11.10.2010. Ing. Sabína 

Klačová oboznámila prítomných s niektorými skutočnosťami z tejto správy, najmä s údajmi o výsledkoch 

inšpekčnej činnosti. 

Mgr. A. Caban sa informoval na prijatie ďalšej učiteľky do materskej školy. Ing. S. Klačová uviedla, ţe 

po analýze moţného počtu prihlásených detí sa táto moţnosť zohľadní pri zostavovaní rozpočtu na rok 

2011. 
 

 

UZNESENIE č. 76/2010 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 26.10.2010 
 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

schvaľuje 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach základnej školy a materskej školy 

v šk. roku 2009/2010. 

 

Hlasovanie:       prítomní :  6               za:  6              proti:  0            zdrţal sa:  0           neprítomní : 3     
 

      Za :                 T. Bartoš, Mgr. A. Caban, V. Ginga, Ing. S. Klačová, V. Pikna, Ing. J. Poláková  

      Proti :                    -    

      Zdrţal sa:              - 

      Neprítomní:    V. Krajčovičová, M. Madarová, Ing. P. Uhrovič 

 

 

4. Riešenie stavu komunikácie v „Papučkovej ulici“  
 

Ing. Sabína Klačová poinformovala prítomných o doterajších navrhovaných moţnostiach riešenia 

havarijného stavu miestnej komunikácie v „Papučkovej ulici“. Nakoľko všetky tieto riešenia boli 

zamietnuté ako neúčinné, na zasadnutí Obecnej rady bolo doporučené, aby sa aj vzhľadom na plánovanú 

pasportizáciu miestnych komunikácií a dopravného značenia riešenie tohto problému presunulo do 

ďalšieho volebného obdobia. 
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UZNESENIE č. 77/2010 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 26.10.2010 
 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

schvaľuje 

presun riešenia stavu miestnej komunikácie v „Papučkovej ulici“ do budúceho volebného obdobia.  

 

Hlasovanie:       prítomní :  6               za:  5              proti:  0            zdrţal sa:  1           neprítomní : 3     
 

      Za :                 Mgr. A. Caban, V. Ginga, Ing. S. Klačová, V. Pikna, Ing. J. Poláková  

      Proti :                    -    

      Zdrţal sa:       T. Bartoš   

      Neprítomní:    V. Krajčovičová, M. Madarová, Ing. P. Uhrovič 

 

 

5. Stanovenie priorít v plnení úloh zástupcu starostu 
 

V reakcii na dotaz poslankyne M. Madarovej na zasadnutí obecnej rady ohľadom realizácie výsadby 

verejnej zelene z prostriedkov presunutých z odmeny pre Mgr. Krechňáka sa Ing. P. Uhrovič vyjadril, ţe 

v tejto súvislosti by sa mali určiť prioritné úlohy, na  plnenie ktorých by sa zástupkyňa starostu mala 

zamerať ešte do konca tohto roku. 

Podľa názoru niektorých poslancov by sa výsadba zelene mala realizovať ešte v tomto volebnom období. 

Ing. S. Klačová prisľúbila, ţe výsadba sa uskutoční  do konca tohto roka.  

 

 

6. Návrh rozpočtových opatrení 
 

Ekonómka obce p. M. Hermanská vypracovala rozpočtové opatrenia na zmenu rozpočtu č. 7, 9 a 10/2010 

podľa § 14 ods. 2 písm. a) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. 

n. p. na presun rozpočtových prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové 

príjmy a celkové výdavky schválené starostom obce a návrhy rozpočtových opatrení č. 8, 11, 14, 15 a 16 

podľa § 14 ods. 2 písm. b) zák. 583/2004 Z.z. s povoleným prekročením výdavkov pri dosiahnutí vyšších 

príjmov a rozpočtové opatrenie č. 12, v ktorom sú opravy rozpočtových opatrení č. 1,2,4,5,6/2010.  Ing. 

Sabína Klačová prítomných oboznámila s obsahom predloţených rozpočtových opatrení. Rozpočtové 

opatrenia sú prílohou zápisnice.  
 

 

UZNESENIE č. 78/2010 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 26.10.2010 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

a) berie na vedomie 

    rozpočtové opatrenia č. 7,  9 a 10 

b) schvaľuje  

    rozpočtové opatrenia č. 8, 11, 12, 14, 15 a 16  

 

Hlasovanie:       prítomní :  6               za:  6              proti:  0            zdrţal sa:  0           neprítomní : 3     
 

      Za :                 T. Bartoš, Mgr. A. Caban, V. Ginga, Ing. S. Klačová, V. Pikna, Ing. J. Poláková  

      Proti :                    -    

      Zdrţal sa:              - 

      Neprítomní:    V. Krajčovičová, M. Madarová, Ing. P. Uhrovič 

 

     Poslanec V. Pikna sa informoval na termín ustanovujúceho zasadnutia zastupiteľstva, pričom navrhol jeho 

stanovenie tak, aby rozpočet na rok 2011 bol schvaľovaný uţ novozvoleným obecným zastupiteľstvom. 

Podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení ustanovujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva má 

zvolať starosta tak, aby sa uskutočnilo do 30 dní od volieb. Na zasadnutí obecnej rady bol navrhnutý 

termín 27.12.2010, pričom rozpočet na rok 2011 by bol schvaľovaný na plánovanom zasadnutí dňa 

14.12.2010 terajšími poslancami s tým, ţe navrhnutý rozpočet môţe byť pred schvaľovaním 

pripomienkovaný novozvoleným obecným zastupiteľstvom. 
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  7. Správa hlavnej kontrolórky o vykonaných kontrolách 
 

V zmysle § 18f  ods. 1 písm. d) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení predloţila hlavná kontrolórka p. 

Viera Krajčírová Obecnému zastupiteľstvu Správu o  výsledkoch kontrolnej činnosti za obdobie od  

31.08.2010 do 26.10.2010. Vykonané boli kontroly plnenia uznesení OZ Vlčkovce, prijatých na 

zasadnutiach OZ v období od 01.01.2010 do 06.09.2010 a kontrola pokladničných operácií, vedenia 

a nakladania s pokladničnou hotovosťou, dodrţiavania platných predpisov a inventúry pokladničnej 

hotovosti. P. V. Krajčírová prítomných oboznámila o výsledkoch kontrolnej činnosti, pričom 

podrobnejšie informovala o uzneseniach, ktoré neboli splnené, boli splnené čiastočne, alebo sa plnia 

priebeţne a uzneseniach, ktoré boli schválené v rokoch 2008 a 2009, ktorých plnenie pretrvávalo. 

Zároveň navrhla na zváţenie moţnosť zrušenia týchto uznesení. 

Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti a záznam z výsledku následnej finančnej kontroly sú prílohou 

zápisnice.  
 

 

UZNESENIE č. 79/2010 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 26.10.2010 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

berie na vedomie 

správu hlavnej kontrolórky o vykonaných kontrolách 

 

Hlasovanie:       prítomní :  6               za:  6              proti:  0            zdrţal sa:  0           neprítomní : 3     
 

      Za :                 T. Bartoš , Mgr. A. Caban, V. Ginga, Ing. S. Klačová, V. Pikna, Ing. J. Poláková  

      Proti :                    -    

      Zdrţal sa:              - 

      Neprítomní:    V. Krajčovičová, M. Madarová, Ing. P. Uhrovič 

 

 

8. Ţiadosti občanov 
 

a) Ţiadosť p. Františka Šurana 

P. František Šuran bytom Vlčkovce č. 306 doručil Obecnému zastupiteľstvu Vlčkovce ţiadosť 

o odpustenie platby dane z nehnuteľnosti za rok 2010 za nehnuteľnosť rodinný dom súp. č. 14 a priľahlý 

pozemok. Svoju ţiadosť odôvodňuje tým, ţe dom a pozemok je dlhodobo neobývaný a nevyuţívaný 

a odpustenie dane ţiada ako náhradu za dlhodobé, bezodplatné vyuţívanie pozemku na búracie, 

skladovacie a stavebné práve počas rekonštrukcie obecného úradu a za znehodnotenie priestorov a zelene 

na pozemku, ktoré bolo spôsobené.  

Zákon č. 582/2004 Z.z. o miestnych daniach a poplatkoch určuje v akých prípadoch môţe správca dane 

všeobecne záväzným nariadením stanoviť zníţenie alebo oslobodenie od dane z nehnuteľnosti. Podľa 

VZN č. 4/2009 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady ţiadateľovi nevzniká nárok na odpustenie dane. 

Obecná rada na svojom zasadnutí doporučila, aby sa pri vybavovaní ţiadosti p. Šurana postupovalo podľa 

platnej legislatívy. 
 

 

UZNESENIE č. 80/2010 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 26.10.2010 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

neschvaľuje 

odpustenie dane z nehnuteľnosti za rok 2010 p. Františkovi Šuranovi. 

 

Hlasovanie:       prítomní :  6               za:  6              proti:  0            zdrţal sa:  0           neprítomní : 3     
 

      Za :                 T. Bartoš , Mgr. A. Caban, V. Ginga, Ing. S. Klačová, V. Pikna, Ing. J. Poláková  

      Proti :                    -    

      Zdrţal sa:              - 

      Neprítomní:    V. Krajčovičová, M. Madarová, Ing. P. Uhrovič 
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     b) Ţiadosť p. Mariána Miškolciho a p. Zity Miškolciovej 
 

Ing. S. Klačová informovala o opätovnej ţiadosti p. Mariána Miškolciho a p. Zity Miškolciovej, bytom 

Vlčkovce č. 93 o prevod pozemku parc.č. 294/1, ktorý mali menovaní odkúpený v roku 1972, doposiaľ 

však neprevedený do svojho osobného vlastníctva. Navrhnutý bol prevod za formálnu cenu 1,-  EUR.  
 

 

UZNESENIE č. 81/2010 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 26.10.2010 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

nesúhlasí 

     s predajom pozemku  v katastrálnom území Vlčkovce, parc.č. 294/1 – orná pôda, vo výmere 595 m
2
 vo   

    vlastníctve obce ţiadateľom p. Mariánovi Miškolcimu a p. Zite Miškolciovej  za 1,- €. 

 

Hlasovanie:       prítomní :  6               za:  5            proti:  0            zdrţal sa:  1           neprítomní : 3     
 

      Za :                 T. Bartoš , Mgr. A. Caban, V. Ginga, Ing. S. Klačová, Ing. J. Poláková  

      Proti :                    -    

      Zdrţal sa:       V. Pikna 

      Neprítomní:    V. Krajčovičová, M. Madarová, Ing. P. Uhrovič 

 

 

9. Inventarizácia majetku obce 
 

V zmysle § 29 zákona č. 431/2002 Z.z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov je potrebné vykonať 

fyzickú a dokladovú inventúru majetku obce a majetku Základnej školy s MŠ.  

Ing. S. Klačová navrhla na vykonanie inventarizácie obecného majetku komisiu v zloţení : Z. 

Štefunková, M. Mikuláš, M. Madarová, Mgr. A. Caban, Ing. J. Poláková; pre inventarizáciu majetku ZŠ s 

MŠ : Mgr. P. Slíţová, H. Štefunková, Ţ. Demovičová, M. Madarová, Mgr. A. Caban, Ing. J. Poláková.  
 

 

UZNESENIE č. 82/2010 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Vlčkovce, 

ktoré sa konalo 26.10.2010 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Vlčkovciach 

schvaľuje 

nasledovné inventarizačné komisie na vykonanie fyzickej a dokladovej inventarizácie majetku : 

-  obecný majetok : Z. Štefunková, M. Mikuláš, M. Madarová, Mgr. A. Caban, Ing. J. Poláková 

-  majetok ZŠ s MŠ : Mgr. P. Slíţová, H. Štefunková, Ţ. Demovičová,  M. Madarová, Mgr. A. 

Caban, Ing. J. Poláková. 

 

Hlasovanie:       prítomní :  6               za:  6              proti:  0            zdrţal sa:  0           neprítomní : 3     
 

      Za :                 T. Bartoš , Mgr. A. Caban, V. Ginga, Ing. S. Klačová, V. Pikna, Ing. J. Poláková  

      Proti :                    -    

      Zdrţal sa:              - 

      Neprítomní:    V. Krajčovičová, M. Madarová, Ing. P. Uhrovič 

 

 

10. Informácie o Farme Majcichov, a.s. 
 

Ing. Sabína Klačová informovala o nových skutočnostiach ohľadom riešenia problému s Farmou 

Majcichov. Konanie vo veci povolenia dočasného uţívania stavby SO01-04 – produkčné stajne a SO06 

– močovkové hospodárstvo bolo zastavené, nakoľko stavebník aj napriek opakovaným výzvam 

a predlţovaniu lehôt pre doplnenie podania nepredloţil poţadované podklady. 

Farma Majcichov sa voči zastaveniu konaniu odvolala a vec bude postúpená na druhostupňový orgán. 

Ing. S. Klačová upozornila aj na skutočnosť, ţe oproti pôvodnému zámeru, kde bolo pri výstavbe 

siláţnych boxov navrhovaných 8 komôr, bolo bývalým starostom p. Rudolfom Kriţanovičom podpísané  
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stavebné povolenie s počtom 12 komôr a kolaudačné rozhodnutie s počtom 13 komôr. Ing. J. Poláková 

ţiadala zverejniť všetky rozhodnutia, ktoré starosta podpísal. 

Na základe miestnej ohliadky v areáli farmy dojníc Vlčkovce zameranej na prevádzkovanie stavby bez 

kolaudačného povolenia bolo začaté správne konanie a pripravené rozhodnutie o udelení pokuty na 

prevádzkovanie objektov bez kolaudačného rozhodnutia vo výške 150 tis. EUR. Poslanec Mgr. A. 

Caban pripomenul moţnosť hroziaceho súdneho sporu s Farmou Majcichov. 

Ing. S. Klačová informovala o podnete na Ústredný kontrolný a skúšobný ústav poľnohospodársky na 

prešetrenie správneho prevádzkovania dočasných poľných hnojísk Farmy Majcichov nachádzajúcich sa 

v katastrálnom území Vlčkovce. ÚKSUP kontrolou skonštatoval pochybenia pri prevádzkovaní hnojísk. 

 

 

11. Rôzne 

a) Ing. S. Klačová oboznámila prítomných so správou nezávislého audítora konsolidovanej účtovnej 

závierky za rok 2009, v ktorej sa konštatuje, ţe konsolidované finančné výkazy vyjadrujú objektívne vo 

všetkých významných súvislostiach finančnú situáciu obce Vlčkovce k 31.12.2009 a výsledky jej 

hospodárenia za rok v súlade so Zákonom o účtovníctve. 

 

b) Ing. S. Klačová informovala prítomných o výsledku posúdenia ponúk na dodávku zemného plynu od 

spoločností SPP a RWE. Finančná komisia doporučila ako výhodnejšiu ponuku Slovenského 

plynárenského priemyslu.  

 

c)  Ing. S. Klačová informovala o skutočnostiach, ktoré boli zistené ohľadom poţiadavky na preverenie 

vlastníctva pozemku  a povolenia na výstavbu plotu a vybetónovanej plochy pred domom rodiny 

Kvetanovej. Chodník a časť nájazdu je podľa dostupných podkladov vo vlastníctve súkromných osôb, 

na presné určenie by bolo potrebné geodetické zameranie. V predbeţnom stanovisku obce vydanom 

k výstavbe rodinného domu bola podmienka, ţe bariérový plot bude vybudovaný na úrovni existujúceho 

a odtok vody bude riešený osadením rúry.  

 

P. V. Krajčírová, hlavná kontrolórka ţiadala informáciu ohľadom uzatvorenia dodatku k zmluve 

o zvoze a skládkovaní odpadu so spoločnosťou A.S.A. Trnava. Ing. S. Klačová uviedla, ţe dodatok 

k zmluve bol podpísaný v súlade s uznesením OZ č. 67/2010. 

 

Mgr. A. Caban poţiadal o informáciu ohľadom protihlukovej bariéry na rýchlostnej komunikácii R1.  

Ing. S. Klačová  informovala prítomných o tom, ţe Národná diaľničná spoločnosť zvolala na 

27.10.2010 na Obecný úrad pracovné rokovanie ohľadom riešenia protihlukových opatrení za objektmi 

ČS OMV a HOT POT.    

 
 

12. Diskusia 
 

V diskusii sa prítomní občania vyjadrovali k prerokovávaným bodom. 

- p. P. Repiský sa informoval ohľadom detského ihriska, ako to, ţe je stav ihriska nevyhovujúci. 

Ing. S. Klačová objasnila, ţe k zariadeniu ihriska nie sú certifikáty. P. Repiský sa ďalej zaujímal, 

kedy sa bude budovať detské ihrisko. Mgr. A. Caban uviedol, ţe pri zostavovaní budúcoročného 

rozpočtu sa bude prihliadať aj na vyčlenenie finančných prostriedkov na tento účel.        

- p. J. Kucman namietal voči predaju bývalej materskej školy za nízku cenu a investíciu prostriedkov 

z predaja do rekonštrukcie budovy obecného úradu, pričom budova školy je v zlom stave a do nej sa 

neinvestovalo. Mgr. A. Caban uviedol, ţe cena za budovu materskej školy bola stanovená na základe 

súdnoznaleckého posudku a na budove základnej školy sa tieţ urobili úpravy, napr. výmena okien 

a pod. 

- p. P. Repiský sa zaujímal akým spôsobom je moţné pripomienkovať rozpočet. Návrh rozpočtu bude 

15 dní pred schvaľovaním zverejnení na pripomienkovanie a občania môţu svoje podnety doručiť na 

Obecné zastupiteľstvo. 

- p. F. Chvasta sa informoval, či sa uskutoční verejné predstavovanie kandidátov na starostu 

a poslancov obecného zastupiteľstva. Miestna volebná komisia plánuje uskutočniť predstavovanie 

kandidátov s pravdepodobným termínom 19.11.2010. 

- p. M. Miškolci vytkol poslancom, ţe jeho ţiadosť nebola schválená z dôvodu, ţe sa zastal starostu. 
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13. Záver 
 

Po prerokovaní všetkých bodov programu Ing. Sabína Klačová poďakovala prítomným za účasť  

a zasadnutie ukončila. 

 

 

  

 

Vo Vlčkovciach, 26.10.2010    

 

 

Overovatelia: 
 

 

Vladimír Pikna                      _________________ 
 

 

Ing. Jana Poláková                _________________           
       

   

                                                                                              

Zapísala:                                                                                                                                                                                         

                                                                                                                     

Ing. Zlatica Bobeková        ________________                                                                                                               

 

 

 

                                                                                                         Ing. Sabína Klačová 

                                                                                                            zástupca starostu 

 


